

國立中興大學管理學院金融數據分析與科技研究中心設置辦法

Regulations for the Establishment of the Financial Data Analysis and Technology Research Center, National Chung Hsing University

98 年 10 月 30 日 98 學年度第 1 學期研究發展會議通過

Approved at the Research and Development Meeting for the first semester of the 1998 academic year on October 30, 1999

100 年 10 月 27 日 100 學年度第 1 學期研究發展會議修訂通過

Revised and approved by the Research and Development Meeting for the first semester of the 2011 academic year on October 27, 2011

100 年 11 月 29 日校長核定通過

Approved by the principal on November 29, 2011

108 年 1 月 9 日 管理學院 107 學年度第 1 學期第 3 次院務會議修訂通過 (條文名稱、第 1 條)

January 9, 2019, revised and approved at the 3rd Faculty Meeting of Management in the 1st semester of the 107th academic year (Article Name, Article 1)

108 年 3 月 12 日 本校 107 學年度第 2 學期研發會議修訂通過 (條文名稱、第 1、2、3、5 條)

March 12, 2019 Revised and approved by the R&D meeting of the second semester of the 2018 academic year (Article name, Articles 1, 2, 3, and 5)

108 年 5 月 22 日管理學院 107 學年第 2 學期第 1 次院務會議修正通過 (第 1、3、5、6 條)

On May 22, 2019, the first meeting of the Faculty of Management in the second semester of the 2018 academic year approved the amendments

(Articles 1, 3, 5, and 6).

108 年 10 月 17 日 108 學年度第 1 學期研究發展會議修正(第 1、3、6、7 條)

October 17, 2019 Amendment of the Research and Development Meeting for the first semester of the 2019 academic year (Articles 1, 3, 6, and 7)

第一條 國立中興大學管理學院 (以下簡稱本院) 為研究發展金融科技與金融大數據分析之需要，依「國立中興大學管理學院附屬單位設置暨評鑑要點」，設立「國立中興大學管理學院金融數據分析與科技研究中心」(以下簡稱本中心)。

Article 1 The College of Management of National Chung Hsing University (hereinafter referred to as the College) shall establish the "Financial Data Analysis and Technology Research Center of the College of Management of National Chung Hsing University" (hereinafter referred to as the Center) in accordance with the "National Chung Hsing University College of Management Affiliated Unit Establishment and Evaluation Guidelines" to study and develop financial technology and financial big data analysis.

第二條 本中心以推動金融數據分析與科技相關的學術與實務之研究為目的，並結合國內、外學有專精之學者及專業人士，建立資訊溝通、成果分享的知識交流平台。

Article 2 The purpose of this center is to promote academic and practical research related to financial data analysis and technology, and to establish a knowledge exchange platform for information communication and results sharing by combining domestic and foreign scholars and professionals with expertise.

第三條 本中心置主任一人，綜理中心有關業務及推展各項活動計畫。由院長推薦本院相關領域專任副教授以上教學或研究人員送請校長聘兼之，任期同院長。

Article 3 The Center shall have a director who shall be responsible for the overall management of the Center's operations and the implementation of various activity plans. The dean shall recommend full-time associate professors or above in related fields of the college for teaching or research and submit them to the president for appointment, with the same term of office as the dean.

第四條 本中心之工作項目規劃如下：

Article 4 The work projects of the Center are planned as follows: 一、申請及執行專題研究計畫。

1. Apply for and implement special research projects. 二、舉辦國際研究交流活動、研討會、研習班以及教育訓練及知識推廣活動。
2. Organize international research exchange activities, seminars, workshops, and educational training and knowledge promotion activities. 三、顧問服務。
3. Consultancy services. 四、調查研究。
4. Investigation and research 五、辦理其他有關之活動或事項。
5. Carry out other related activities or matters.

第五條 本中心設「諮詢委員會」，由三至五位委員組成；委員由金融數據分析與科技領域之專業人士擔任，以協助本中心之發展。

Article 5 The Center shall establish an Advisory Committee consisting of three to five members; the members shall be professionals in the fields of financial data analysis and technology to assist the development of the Center.

第六條 本中心所需經費以自行籌措、自給自足為原則，並依本校相關規定辦理經費報支及繳交費用。

Article 6 The Center shall raise its own funds and be self-sufficient in principle, and shall report and pay its expenses in accordance with the relevant regulations of the University.

第七條 本辦法經院務會議及研究發展會議通過後實施，修正時亦同。

Article 7 This regulation shall be implemented after being approved by the Academy Affairs Meeting and the Research and Development Meeting, and the same applies to amendments.